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PROTOKÓŁ NR 4 / 2015 

Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

RADY POWIATU W WAŁCZU 

Z DNIA 20.04.2015 r. W GODZ. 13.00- 15.05 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list 

obecności ( zał. nr 1 i 2).  

 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu.  

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

4. Sprawozdanie finansowe roczne Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu. 

5. Informacja na temat stanu dróg powiatowych w Wałczu..  

6. Podsumowanie  zimowego utrzymania dróg 2014/2015.  

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie powiatu 

      wałeckiego.    

8. Zagospodarowanie wód stojących na terenie powiatu Wałeckiego 

9. Zaopiniowanie  projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu.  

a) Zmieniająca uchwałę Nr III/18/2014Rady Powiatu w Wałczu z dnia 30grudnia 2014 r. 

w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 

Wałczu. 

b) W sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Grzegorza Boreckiego z dnia 9 marca 2015 r. o 

ograniczenie dostępu jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na 

terenie  jeziora Zamkowe w Wałczu 

c) W sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej udziału 587/1000 

nieruchomości zabudowanej, położonej w Wałczu przy ul. Kołobrzeskiej 33 będącego 

własnością Powiatu Wałeckiego stanowiącego Powiatowy zasób Nieruchomości. 

d) W sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 r. 

e) W sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny na rzecz Powiatu Wałeckiego. 

f) Zmieniająca uchwałę Nr V/27/2015 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 27 lutego 2015 r. 

w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku. 

11. Sprawy bieżące.  

12. Wolne wnioski i zapytania.  

13. Zakończenie posiedzenia  

 

Ad pkt 1.  

Otwarcie posiedzenia.  
Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek. 

Ad pkt 2.  

Stwierdzenie quorum.  
 

Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – obecnych 8 Członków Komisji, nieobecny radny 

Marek Matela.  

 

Wobec stwierdzonego quorum Komisja mogła podejmować  prawomocne decyzje.  
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Ad pkt 3.  

Przedstawienie porządku posiedzenia.  
 

Do przedstawionego porządku posiedzenia uwag nie zgłaszano.  

 

 

W posiedzeniu Komisji dot. pkt 4, 5 i 6 uczestniczył Tomasz Rzemykowski – Dyrektor 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu, Marzena Łopatka – Dyrektor Powiatowej Biblioteki 

Publicznej, 

 

 

Ad pkt 4  

Sprawozdanie finansowe roczne Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu.  
 

Przedmiotowa informacja pisemna stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Marzena Łopatka – Dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej 

Stwierdziła, że ma nadzieję, że radni podzielają jej zdanie że  poprawią się  finanse biblioteki  

w porównaniu z rokiem ubiegłym, na tyle że będzie im łatwiej funkcjonować. 

 

Jan Kaczanowicz – Członek Komisji 

Pochwalił księgozbiór biblioteki która jest w posiadaniu dobrych pozycji książkowych. 

 

Wobec braku pytań i uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji Andrzej 

Gostołek poddał pod głosowanie Sprawozdanie finansowe roczne Powiatowej Biblioteki 

Publicznej w Wałczu. 

 

W wyniku głosowania powyższe  Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie.  

 

 

 

Ad pkt 5  

Informacja na temat stanu dróg Powiatowych w Wałczu.  
 

Przedmiotowa informacja pisemna stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

 

Tomasz Rzemykowski-  Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu 

 
Poinformowała, że wszystkie zaoszczędzone środki zostaną przeznaczone na drogi. Ż e odbywały się 

rozmowy na Zarządzie Powiatu w zakresie wspólnych działań z gminami dotyczącymi naprawy 

chodników , remontu dróg. Takie rozmowy i propozycje z gmin już spłynęły. Wpłynęło 15 propozycji 

dotyczących chodników i partycypacji w kosztach przez gminy które zgłaszały 50, 60% ale i 

zgłaszano tylko 20%. Są już wytypowane propozycje do zrobienia w tym roku i tak z Gminą Wałcz 

zrobione byłyby 2 chodniki: w Różewie, w Górnicy krótki chodnik oraz z Gminą Mirosławiec. 

Kolejne propozycje są przewidziane na lata kolejne i tak Gmina Człopa jest chętna ale w przyszłym 

roku. Poinformował, że są prowadzone rozmowy w zakresie szerszych remontów dróg. Ale wszystko 

jest w sferze propozycji. 
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Jan Kaczanowicz – Członek Komisji 

Skierował pytanie do Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg , że co roku pojawia się ten sam problem 

a mianowicie problem wykaszania dróg, zakrętów, poboczy, które zawężają widoczność nie 

wspominając o najważniejszym, o bezpieczeństwie , czy coś  w tym zakresie będzie robione? 

 

Tomasz Rzemykowski-  Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu 

Oznajmił, że zadanie to będzie oczywiście realizowane , rozpoczęto je już od usuwania 50 pniaków 

drzew z całego powiatu wałeckiego, które pozostały po kilku latach oraz wycinka krzaków i odrostów. 

 

Wobec braku pytań i uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek 

poddał pod głosowanie Informację na temat stanu dróg Powiatowych w Wałczu.  

 W wyniku głosowania powyższą  Informację  przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad pkt 6  

Podsumowanie  zimowego utrzymania dróg 2014/2015.  

 

Przedmiotowa informacja pisemna stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Tomasz Rzemykowski– Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu 

Poinformował, że zimy nie było więc w związku z czym oszczędności są i wynoszą około 50 

tys. zł.. Ale w związku z tym musimy zapłacić wodociągom za wodę opadowa 48 tys. zł 

brutto za rok. 

 

 

Wobec braku innych uwag oraz wniosków w przedmiotowym temacie Przewodniczący 

Komisji Andrzej Gostołek poddał pod głosowanie Informację Podsumowania  zimowego 

utrzymania dróg 2014/2015.  

 

W wyniku głosowania powyższą informację przyjęto jednogłośnie 

 

Ad pkt 7  

Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie powiatu 

wałeckiego 

 

Przedmiotowa informacja pisemna stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Jan Kaczanowicz – Członek Komisji 

Poinformował, że z przedstawionej  informacji wynika że jest coraz więcej pracy, stan 

osobowy jest nie wystarczający, czy w związku z tym faktem są jakieś szanse na poprawę tej 

sytuacji czy tylko kończy się na monitowaniu sprawy? 

 

 Sawicki - Powiatowy Lekarz Weterynarii 

Poinformował, o trudnościach z jakimi się borykają w swojej pracy a mianowicie że w chwili 

obecnej w zatrudnieniu jest komplet, ale są trudności aby szybko i poprawnie wykonać 

nałożone zadania , ponieważ pracy jest bardzo dużo o coraz wyższej jakości i aby wykonać 

swoje zadania terminowo należałoby ciągnąć dwa etaty. Pracownicy mają zaległe urlopy, 

których nie mają kiedy wykorzystać. 
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Marek Pawłowski – Członek Komisji 

Przypomniał, że zarząd w swoim stanowisku też wnioskował o zwiększenie etatu. 

Zaproponował aby przyjmując informację uzupełnić o poparcie stanowiska Zarządu o zapis 

zwiększenia etatu. 

 

Wobec braku innych uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji Andrzej 

Gostołek poddał pod głosowanie Informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno-

weterynaryjnego na terenie powiatu wałeckiego 

 

 

W wyniku głosowania powyższą informację przyjęto jednogłośnie.  

 

 

Ad pkt 8  

Zagospodarowanie wód stojących na terenie powiatu wałeckiego 

 

Przedmiotowa informacja pisemna stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

 

Jolant Jażdżewska – Naczelnik Wydziału Ochrony  Środowiska 

Poinformowała że informacja przedstawiona składa się z dwóch części głownie ona pochodzi  

z Wydziału Geodezji, która gospodaruje wodami stojącymi, a Wydział Ochrony Środowiska 

dołącza krótka informację wynikającą z prawa wodnego mówiące na czym polega 

gospodarowanie wód stojących 

 

 

Wobec braku uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek 

poddał pod głosowanie zaopiniowanie Informację Zagospodarowanie wód stojących na 

terenie powiatu wałeckiego. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie.  

 

 

 

Ad pkt 9  
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu.  

 

Przedmiotowa informacja pisemna stanowi załącznik nr 7,8,9 do protokołu 

 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

  Zmieniająca uchwałę Nr III/18/2014Rady Powiatu w Wałczu z dnia 30grudnia 

2014 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Wałczu. 

 W sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Grzegorza Boreckiego z dnia 9 marca 2015 r. 

o ograniczenie dostępu jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi 

na terenie  jeziora Zamkowe w Wałczu 
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 W sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej udziału 587/1000 

nieruchomości zabudowanej, położonej w Wałczu przy ul. Kołobrzeskiej 33 

będącego własnością Powiatu Wałeckiego stanowiącego Powiatowy zasób 

Nieruchomości. 

 W sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 r. 

 W sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny na rzecz Powiatu Wałeckiego. 

 Zmieniająca uchwałę Nr V/27/2015 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 27 lutego 2015 r. 

w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku. 

 

 

Zaopiniowano projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie:  

 

 Zmieniającej uchwałę Nr III/18/2014Rady Powiatu w Wałczu z dnia 

30grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu. 
 

         –projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu* 

 

          Jan Kaczanowicz – Członek Komisji 

          Poinformował że skład  Komisji Rewizyjnej jest 3 osobowy, a w związku z faktem że 1 

            członek Komisji wyjechał za granicę i go nie było , w związku z powyższym Komisja                              

           nie dokonała kontroli w wyznaczonym terminie. 

 

            Jerzy Goszczyński  – Członek Komisj 

             Stwierdził że padła już taka propozycja aby rozszerzyć skład Komisji Rewizyjnej ale     

nie zyskała ona poparcia 

 

 

Bogdan Białas – Członek Komisji 

Poinformował, że czekali na powrót przewodniczącego klubu który po powrocie ma 

się zająć tym tematem. 

 

 

 Wobec braku innych uwag Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  

projekt uchwały zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie;  

 

 

Zaopiniowano projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie:  

 W sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Grzegorza Boreckiego z dnia 9 marca 

2015 r. o ograniczenie dostępu jednostek pływających napędzanych 

silnikami spalinowymi na terenie  jeziora Zamkowe w Wałczu 

–projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 8 do protokołu*. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  

projekt uchwały zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie;  
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  Następnie Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek przedstawił kolejny projekt 

 

 

       Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

 

 W sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej udziału 587/1000 

nieruchomości zabudowanej położonej w Wałczu przy ul. Kołobrzeskiej 33 będącego 

własnością Powiatu Wałeckiego stanowiącego Powiatowy zasób Nieruchomości. 

 

             –projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do protokołu* 

 

  Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że została podjęta decyzja o sprzedaży udziałów Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych, trwało to długo ponieważ Generalna Dyrekcja musiała dostać zgodę na kupno 

tych pomieszczeń. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  

projekt uchwały zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie;  

 

  Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

 

 W sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 r. 

 

–projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 10 do protokołu* 

 

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

Poinformował, że proponowana zmiana w budżecie jest ze względu na rezygnację z realizacji 

inwestycji w takiej formie w jakiej ona była zakładana, wyłączenie fundacji wydatków w 

ramach termomodernizacji, cząstka środków która wpłynęła na rachunek, inwestycja szkoły 

nr 3,oraz zwrot części dotacji. Generalnie wynik budżetu nie ulega zmianie natomiast 

dochody i wydatki zmniejszają się o 276 tys. zł 

 

Marek Pawłowski – Członek Komisji 

Zapytał , którego wniosku dotyczą pieniądze z dotacji na zadania. 

 

  Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował że dotyczy to wniosku 10, wczoraj wpłynęły pieniądze z 12 wniosku. 

 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek poddał pod głosowanie 

zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  projekt uchwały 

zaopiniowano  przy jednym głosie wstrzymującym się , pozytywnie;  
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  Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

 W sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny na rzecz Powiatu Wałeckiego. 

 

–projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 11 do protokołu* 

 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że będzie to mieszkanie rotacyjne. Opinia Wojewody jest pozytywna. 

 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek poddał pod głosowanie 

zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  projekt uchwały 

zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie;  

 

 

 

  Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

 Zmieniająca uchwałę Nr V/27/2015 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 27 lutego 2015 r. 

w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek poddał pod głosowanie 

zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  projekt uchwały 

zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie;  

 

  

Ad pkt 10  

Sprawy bieżące.  
 

Andrzej Gostołek Przewodniczący Komisji odczytał pismo Kapituły przyznawania nagrody 

honorowej Laur Powiatu Wałeckiego z posiedzenia Kapituły na którym zaproponowano 

przyznanie nagród  i wyróżnień tegorocznej edycji. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek poddał pod głosowanie 

zaopiniowanie przedmiotowej informacji. W wyniku głosowania przy jednym głosie 

wstrzymującym się i 1 głosie przeciwnym informację zaopiniowano  pozytywnie;  

 

Andrzej Gostołek Przewodniczący Komisji przypomniał o terminie składania oświadczeń 

majątkowych. 
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Ad pkt 11 

Wolne wnioski i zapytania.  

 

 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku, 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek  o godz. 15.05  zamknął posiedzenie Komisji.  

 

 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

          

 

             Protokołowała: 

Inspektor ds. Obsługi Rady Powiatu                                                                                                                                                                    

            
       Małgorzata Tyras 

                                                                                                 Przewodniczący 

                                                                                      Komisji Rozwoju Gospodarczego  

 

                                                                                               Andrzej Gostołek 
 

                                                   


